
 

 

Zápisnica 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Veľké Ripňany  

konaného dňa 9. júna 2020, t.j. v utorok o 18:00 hod.  

v prístavbe Kultúrneho domu vo Veľkých Ripňanoch. 

 

 

 

Prítomní: 8 poslancov - podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice 

a prikladá sa k nej. Zdenko Ševčík sa dostavil neskôr, počas prejednávania bodu 

programu č. 6. 

Program: podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa k nej. 

 

Rokovanie: 

 

1.    Otvorenie 

Rokovanie verejného zasadania Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Ripňanoch otvoril 

a viedol starosta obce PhDr. Jozef Krištof, ktorý privítal všetkých prítomných. 

Program zasadania bol schválený.  

Hlasovanie: za: 7      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

 

2.     Určenie overovateľov zápisnice, návrhovej komisie a zapisovateľa 

Overovateľmi zápisnice sú: Mgr. Eva Nováčiková, Roman Mazák 

Návrhová komisia: Ing. Magdaléna Bosá - predseda,  

                               Ing. Jaroslav Nováčik, Štefan Glos -  členovia 

Zapisovateľom zápisnice: Ing. Ivana Varšavová  

 

 

3.     Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva.  

Uvedené uznesenie sa plní a zostáva v platnosti.  

Starosta obce informoval prítomných o riešení podnetu vo veci opílenia orecha, ktorý 

sa nachádza na pozemku p. Skaličanovej, Okružná 15, časť Behynce. Vyjadrenie p. 

Skaličanovej je súčasťou zápisnice a prikladá sa k nej. 

 



4 .      Starosta obce informoval o projektoch.  

Prehľad projektov a základné informácie o priebehu ich realizácie sú v prílohe, ktorá tvorí súčasť 

zápisnice. 

Starosta obce informoval prítomných o zámere podať žiadosti na dva nové projekty. Jedná sa o: 

- MŽP- KŽP – Vodozádržné opatrenie II. – areál ZŠ a MŠ Veľké Ripňany – do 200 000,00 € - 

predloženie projektu do 31.8.2020. 

Hlasovanie vo veci súhlasu s podaním projektu a aj následnej spoluúčasti obce na financovaní. 

Hlasovanie: za: 7      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

 - Úrad podpredsedníčky vlády SR pre investície a informatizáciu – Rekonštrukcia objektu „ PZ - 

bývalý sklad palív“ na nízkokapacitné ubytovacie zariadenie – predloženie projektu do 16.6.2020, 

max. čiastka do 50 000,00 €. 

Hlasovanie vo veci súhlasu s podaním projektu a aj následnej spoluúčasti obce na financovaní. 

Hlasovanie: za: 7      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

 

5.  Starosta obce informoval prítomných o situácii v obci v súvislosti s COVID 19. Postupné 

zmierňovanie opatrení, informoval o otvorení ZŠ a MŠ. Poslancom bola na vedomie predložená 

informácia o spôsobe hodnotenia žiakov počas mimoriadnej situácie COVID 19. 

  

 

6. Záverečný účet obce predložila Ing. Magdaléna Bosá.  

Dostavil sa poslanec Zdenko Ševčík. 

 

 

7. Kontrolórka obce Ing. Zuzana Bednáriková predložila stanovisko k záverečnému účtu obce, kde 

odporučila v zmysle § 16 ods. 10 zákona o RP ÚS obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie 

hospodárenia za rok 2019 s výrokom „ Celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad“. 

Hlasovanie poslancov v uvedenej veci s výrokom: „ Celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez 

výhrad“. 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

 

8. Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2019 predniesla Ing. Zuzana 

Bednáriková. Správa bola poslancom daná na vedomie a tvorí súčasť zápisnice. 

 



9. Ing. Zuzana Bednáriková predložila plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 

2020. Plán bol poslancom daný na vedomie a tvorí súčasť zápisnice. 

 

 

10. Starosta obce informoval o podmienkach vývozu odpadu na zberný dvor, o tom aké druhy odpadu 

tam môžu občania odovzdať bezplatne. Uvedené informácie nájdu aj na stránke obce. Spoplatnenie 

odovzdávania odpadu, ktorý je komunálnym odpadom bolo nutné z dôvodu narastajúceho množstva 

tohto druhu odpadu a neochote občanov vyseparovať jednotlivé zložky odpadu aj keď to bolo možné. 

Starosta obce vyzval prítomných aby aj oni zvýšili osvetu v oblasti separovania odpadu, používania 

komposterov na zelený odpad, ktoré obec rozdávala občanom zadarmo a aj napriek tomu bol slabý 

záujem. 

Poslanec Miroslav Lesay navrhol predĺžiť dobu prevádzky zberného dvora v sobotu. Starosta obce 

predpokladá menší záujem občanov, preto navrhol uvedenú vec odsledovať v sobotu počas prevádzky 

a potom prijať opatrenia. Vhodné by bolo v uvedenom objekte umiestniť kamerový systém. 

Nutnosťou je vybudovať alebo pristaviť nejakú miestnosť, pre zamestnanca obce, kde by sa schoval 

v čase nepriaznivého počasia. 

 

 

11. Starosta obce oboznámil prítomných o lokalitách kde sa nachádza najviac nelegálnych skládok 

v obci. Jedná sa hlavne o „Piesočnicu“ v Behynciach, „Slivkovú cestu“ za Vinohradskou ulicou 

a Vieska. Dňa 25.5.2020 zasadala „Komisia pre územné plánovanie, stavebnú činnosť v obci, 

verejného poriadku a ochrany životného prostredia“, ktorá sa zaoberala vzniknutou situáciou. 

Zastavenie vývozu odpadu je možné len zamedzením vstupu na uvedené lokality. Po dohode so 

zástupcami PD Radošinka sa jedná hlavne o uzatvorenie prístupov na asfaltových cestách pre 

automobily z Merašíc, Bziniec, Behyniec, BPS a Vinohradskej ulice. Uloženie fotopascí, prípadne 

oplotenie problematických pozemkov. 

 

 

12. V bode rôzne bolo prejednané: 

   12.1. Žiadosť Olivera Vlčeka zo dňa 5.6.2020 o odkúpenie pozemku CKN 711/84 – zastavané 

plochy a nádvoria o výmere535 m2 v katastrálnom území Veľké Ripňany, GP Jozefa Šimona č. 

48243337-055/2020.  

Uvedená parcela je časťou parcely EKN 706/1 – orná pôda, k.ú. Veľké Ripňany, Školská ulica, 

zapísaný na LV č. 641 v 1/1. Menovaný uvedený pozemok užíva v dobrej vôli a nerušene ako susedný 

pozemok nehnuteľnosti, ktorú vlastní od roku 2004.  

Obecné zastupiteľstvo hlasuje o súhlase s predajom pozemku novovytvorená parcela CKN č. 711/84- 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 535 m2  v k.ú. Veľké Ripňany, vedený na LV č. 641, podľa 

vypracovaného GP. Podľa §9a ods. 8 písm. b) zákona o majetku obcí z dôvodu prevodu pozemku 

zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením 

a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou. Cena pozemku 5€/m2 . 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 



 

  12.2. Žiadosť Juliany Lesayovej a Ing. Mariána Lesaya zo dňa 4.6.2020 o odkúpenie pozemku 

CKN 83/13. Menovaní v žiadosti uvádzajú, že v záujme usporiadania majetkovo právnych vzťahov na 

LV 622, 324, 330, pripravujú geodetické zameranie existujúceho právneho vzťahu a nového právneho 

vzťahu po dohode s majiteľmi susedných pozemkov.  

Obecné zastupiteľstvo hlasuje o súhlase s predajom pozemku parcela CKN č. 83/13, výmera 35 m2 

vodná plocha  v k.ú. Veľké Ripňany, vedený na LV č. 641, vlastní Obec v 1/1. Podľa §9a ods. 8 písm. 

b) zákona o majetku obcí z dôvodu prevodu pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve 

nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok 

so stavbou. Cena pozemku 5€/m2 . 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

 

   12.3. Žiadosť Janky Belákovej, 95126 Šurianky 226 – menovaná má záujem kúpiť 

stavebný pozemok. Obec v súčasnosti nemá pozemok vhodný na stavbu rodinného 

domu, ktorý by bol na predaj. Žiadosť evidujeme. 

 

 

   12.4. Žiadosť Petra Grznára – pohostinstvo „U Raka“, o odpustenie nájomného 

v mesiacoch počas trvania opatrení ohľadom COVID 19. 

Hlasovanie poslancov o odpustenie nájmu za obdobie od 14.3.2020 do 31.5.2020 

  Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0  

 

 

   12.5. Žiadosť Štefánie Benovičovej – pohostinstvo „Papuča“ o odpustenie nájomného od 

14.3.2020 do odvolania opatrení. 

 Hlasovanie poslancov o odpustenie nájmu za obdobie od 14.3.2020 do 31.5.2020 

  Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

 

  12.6. Žiadosť DENTIM, s.r.o. Palárikova 10, Piešťany, o odpustenie nájomného za 2. 

a 3. štvrťrok 2020, za priestory prenajaté v objekte zdravotného strediska z dôvodu 

poklesu obratu.  

Vzhľadom na skutočnosť, že prevádzka žiadateľa nebola úplne prerušená, ako to bolo 

v predchádzajúcich žiadostiach, poslanci hlasujú o súhlas s odpustením 50% nájomného 

za obdobie od 1.4.2020 do 31.5.2020 

 Hlasovanie: za: 7      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 1 ( Roman Mazák) 

 

 



13. Diskusia – starosta obce predložil poslancom možnosť – založenie sociálneho 

podniku. Obec by mohla ponúkať produkty a služby. Mohlo by sa jednať o a.s., s.r.o. 

alebo aj rozpočtovú organizáciu.  

 

- do diskusie sa prihlásil p. Ľuboš Procháska – žiadal o prehodnotenie prejazdu veľkých 

nákladných vozidiel po Školskej ulici, po ktorej prechádzajú deti, teleso cesty je v zlom 

stave, nachádzajú sa tam jamy a výmole. 

 

14. Návrh na uznesenia č. 12-24 predložila Ing. Magdaléna Bosá. 

 

  Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

 

 

 

 Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

obce Veľké Ripňany ukončil.                       

 

PhDr. Jozef Krištof – starosta obce .................................................. 

 

 

Ing. Magdaléna Bosá - prednostka OU............................................. 

 

  

Overovatelia:  

Mgr. Eva Nováčiková....................................................................... 

 

Roman Mazák................................................................................... 

 

 

Zapísala: Ing. Ivana Varšavová, 10.6.2020                                                   

 

 

 

 

 

 

 



 


